

Plats och tid Varnhemsgården 10 december 2015 kl. 18.00.

Närvarande **Ledamöter**
C-G Lundström
Maria Dufberg
Magnus Gunnarsson
Carita Andersson
Annika Månsson
Maria Kvarnmarker
Margareta Broberg Gustavsson
Ingegerd Hermansson
Präst Markus Hagberg
Övriga:

2016 -02- 19

Mötesfunktionärer **Underskrifter**

Ordförande C-G Lundström

Sekreterare Magnus Gunnarsson

Justerare Carita Andersson

§38 **Mötesformalia**

C-G Lundström förklarade **mötet öppnat**. Mötet beslöt välja Carita Andersson till att justera protokollet.

§39 **Information och rapport från Refugium**

Karin Wallin, som sedan sommaren är anställd som verksamhetsansvarig för Refugium, berättade om hur verksamheten ser ut idag och vad som påverkar inför framtiden. Under året har det varit förhållandevis få deltagare. På grund av dagens situation med förändringar i arbetslöshetsförsäkringen och den stora mängd asylsökande och nya svenskar som kommer så kan verksamheten komma att påverkas framöver. Kommunen har även arbetsmarknadsprojekt på gång som kan leda till nya deltagare. Även nya samverkansformer med Försäkringskassan kan bli aktuella. Troligen öppnar det sig för nya deltagare efter februari 2016.

Verksamheten har mer och mer kommit närmare församlingsarbetet genom att man haft olika gemensamma aktiviteter.

§40 **Gudstjänstlivet**

Områdeschefen informerade om hur det har utvecklats vad gäller deltagande i gudstjänstlivet. Ett ökande antal deltagare kan noteras och även något fler gudstjänster i församlingen. Genom att man har sammanlyst lite fler gudstjänster, framförallt i området så har man kunnat klara bemanningen på ett hyggligt sätt. Eftersom det är relativt få personer som har engagerat sig som kyrkvårdar/gudstjänstvårdar så kan det bli svårt att bemanna fullt ut då antalet gudstjänster är många under kommande helger.

I samtalet framkom det önskemål om att vi ska vara lite mer flexibla vid de tillfällen då det är mycket få deltagare och försöka hitta nya former för hur man placerar sig i lokalerna för att skapa närhet och gemenskap.

§41 **Ekonomi**

Områdeschefen informerade om den lokala ekonomin. Det mesta går enligt plan men musikverksamheten har ett ganska stort underskott. Detta beror på att det som räknas till konsertverksamhet inte separerats från den vanliga gudstjänstverksamheten. Det finns alltså all anledning att lyfta detta till

Justerandes signatur

MLG C-G Lundström

Utdragsbestyrkande

den gemensamma konsertverksamheten i pastoratet för att det ska bli tydligt om vad som är vad inom musikområdet.

Kaféverksamheten kommer även i år att hamna på minus. Detta beror till största delen på att det fanns en situation med anställda som följde med från föregående år och som inte kunde anpassas till verksamhetens behov förrän när säsongen kom igång i april. Genom olika åtgärder har man nu ändå lyckats hitta en rimlig nivå på öppettider och personaltäthet så att verksamheten kan fungera någotsånär balanserat. Efter årsskiftet kommer en ny verksamhetsansvarig ta över.

§42 **Visningsverksamheten blir Pilgrimsverksamhet**

Genom de kommande satsningarna kring överbyggnaden och att Pilgrimscentrum flyttats från Domkyrkan till Klosterkyrkan under året så finns en avsikt att samla alla verksamheter i församlingen kring Pilgrimsbegreppet. Även om det finns en viss osäkerhet bland människor i gemen omkring dessa uttryck så ser vi möjligheterna i att tänka på verksamheterna som en helhet. Kommunens satsningar på Varnhem och Regionen som har lyft fram Pilgrimsvandringar som prioriterat gör att vi ser en utvecklingspotential. Vi ser alla våra insatser, utöver det rena gudstjänstlivet, dvs. visningsverksamhet, kaféverksamhet, föreläsningar och evenemang/konserter som stöd och viktiga delar av vår församlingsverksamhet.

Beslut: Då det har varit problem med parkeringen under vissa speciella tillfällen samt under högsäsong de senaste åren önskar Församlingsrådet att man går vidare och utreder hur man kan göra om och utöka parkeringen samt som ett led i detta ser på möjligheten ersätta inträdesavgiften i kyrkan med en parkeringsavgift. Denna avgift måste givetvis regleras på ett sätt så att det inte drabbar på ett felaktigt sätt t.ex. vid begravningar, gudstjänster mm. Vi ser fram emot ett konkret konsekvensbeskrivet förslag som vi kan få vara med och reflektera över.

§43 **Överbyggnaden**

Områdeschefen informerade om att upphandling pågår för bygget, som väntas börja i april 2016. Troligen är bygget färdigt under hösten för att invigas i början av 2017. Vi räknar med ett visst pådrag i samband med ett möte med alla Sveriges biskopar i slutet av januari då de är inbjudna att komma hit på studiebesök.

§44 **Samverkan i Valleområdet**

Målet är att kunna bilda en församling i Valleområdet, senast till kommande mandatperiod. Därför är det viktigt att de tre nuvarande församlingarna tar tag i frågan och beslutar sig för hur man vill ha det senast under våren (april) för att inte processen ska bli försenad.

§45 **Övriga frågor**

Församlingsordförandeträffar. Vi önskar att det ska anordnas träffar för Församlingsrådets ordförande tillsammans med domprost och områdeschefer, för att utbyta tankar och information.

Trädgallring - Uppmaning: Kyrkparkens träd måste ses över dels inför kommande bygge av arkeologiskt skydd men just nu är det **akut** för att undvika fällen av träd och grenar som kan orsaka stora skador på närliggande byggnader på angränsande fastigheter. **Detta måste göras nu - av säkerhetsskäl.**

Vardagsandakter. Det framfördes önskemål om att starta upp någon form av regelbundna vardagsandakter, t.ex. en vardagskväll i månaden till en början, som kan vara lekmanaledda och följa ett tema. Maria Dufberg och Markus H fick i uppdrag att ta fram idé och förslag till plan för detta till kommande sammanträde.

Kyrkotextilier. En fråga kom omkring den textilinventering som genomförts under hösten med hjälp av Textilkonservator Ingeborg Skaar. Tyvärr hade inte våra textilansvariga fått kännedom om detta i förväg och kunde därför inte delta. Rutinerna för detta måste förbättras så att ansvariga alltid blir delaktiga i arbetet med våra kyrkotextilier. Församlingsrådet önskar få dokumentationen/protokoll från den nu genomförda textilinventeringen.

§46 **Avslutning**

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade sammanträdet avslutat.

Nästa församlingsråd: 2 februari 2016.

Markus ledde oss i bön som avslutning.